
Reactie op technische vragen VVD – Raadsvoorstel Beleids- en beheerplan spelen 
2026 – 2030 
 
 
1. Het doel van het beleidsplan is om inwoners van alle leeftijden het mogelijk te maken om te 
spelen en te bewegen. Hoe wordt dit doel bereikt en denkt het college dat dit doel 
daadwerkelijk bereikt wordt?  
 
Antwoord:  
In iedere kern zijn openbare voorzieningen die, vanuit de gemeente gefaciliteerd, die het 
mogelijk maken voor alle leeftijden om te bewegen. Dit zijn bijvoorbeeld sportveldjes, sport- 
en speeltoestellen, jeu de boules banen etc. Als onze inwoners willen bewegen, dan kunnen 
zij op veel openbare plaatsen terecht. Het doel is dat we de voorzieningen die er zijn ook in 
de toekomst goed kunnen houden. Hiermee blijft het spelen en bewegen in de toekomst voor 
iedereen mogelijk, als gemeente faciliteren wij dit.  
 
2. In het beleidsplan wordt extra aandacht gevraagd voor kinderen van de leeftijden 9+ die 
vragen om grotere speeltoestellen. Heeft het college ook aandacht voor de pubers, 
hangjeugd etc?  
 
Antwoord:  
Ook aan de doelgroep ‘pubers’ en ‘hangjeugd’ wordt gedacht. Zo is er op het terrein van IKC 
de Vaart bijvoorbeeld een voetbalkooi, op het plein van het Ashram is een basketbalpaal en 
een panna voetbalkooi geplaatst en ook bij de Ladderhaak in Nieuwkoop is een vergelijkbare 
voorziening. Er is in overleg met jongeren en jongerenwerk in Nieuwkoop een JOP (jongeren 
ontmoetingsplek geplaatst). Ook in Ter Aar is een skatebaan met ontmoetingsplaats.  
 
Anders gezegd wat voor die concrete doelgroep gedaan (doelgroep tussen 14-20 specifiek), 
want dat mis ik in dit beleidsplan?  
 
Antwoord:  
In de afgelopen beheerperiode is ingezet op het realiseren van beweegplekken. Diverse 
locaties hebben een aanvulling gekregen om actief bewegen voor alle leeftijden te stimuleren. 
Deze doelgroep is heel lastig om te sturen en ook om te betrekken bij participatie. Wat we 
hebben gedaan is bijvoorbeeld in Ter Aar, Nieuwveen en Nieuwkoop een beweegplek 
gerealiseerd. Ook zijn er extra elementen geplaatst op diverse speelplekken om bewegen en 
uitdaging te realiseren. We kunnen helaas niet meten hoeveel deze worden gebruikt en door 
wie. 
 
3. Een aantal posten in de nieuwe begroting staan op nul t.o.v. de oude begroting, zoals 
watergebruik, energie en publiekrechtelijke heffingen. Hoe kan dat, graag toelichten hoe de 
nieuwe begroting tot stand is gekomen? 
 
Antwoord:  
Er is voor gekozen om alle kosten te boeken onder overig onderhoud. Water, energie en 
publiekrechtelijke heffingen zijn kleine bedragen waardoor het apart boeken ervan niet zoveel 
toevoegt. In lijn met de afspraken met uw gemeenteraad willen wij de P&C- cyclus 
vereenvoudigen en simpeler maken.  
Ook het verschil tussen overig onderhoud en overige diensten is vaag waardoor het boeken 
er willekeurig kosten op de ene of andere post worden geboekt. Nu staan alle kosten en 
uitgaven op één plek waardoor het voor de budgetbeheerder overzichtelijker wordt. 
 
4. Zoals te lezen in de nieuwe begroting gaan de bedragen stijgen. Er wordt eenmalig een 
bedrag van 50.000 euro gevraagd aan de gemeenteraad. Is dit bedrag toereikend om de 
komende 5 jaar dit nieuwe beheer- en beleidsplan te bekostigen? 
 
Antwoord:  
Het bedrag van de €50.000 is extra op de nieuwe storting in de voorziening. Dit geld wordt 
gebruikt om strategisch een aantal plekken op te waarderen zodat er meer te beleven is op 
een speelplek en deze aantrekkelijker wordt voor de leeftijd 8-12 jaar. Met het extra geld kan 



er een kwalitatieve verbetering aan een aantal speelplekken worden gerealiseerd. Vandaar 
dat dit gaat om een éénmalige storing. De verhoging van de huidige storting in de voorziening 
zorgt ervoor dat alle speelplaatsen die er nu zijn onderhouden kunnen worden en vernieuwd 
volgens het beheerprogramma. 
 


